
 

Zápis z jednání Školské rady při Základní a Mateřské škole Vikýřovice, 

konaného dne 15. října 2019 v Základní škole ve Vikýřovicích 

 
Přítomní členové Školské rady: 

Mgr. Ficková Ivana, Frodl Miroslav, Kostková Dagmar, Mgr. Jitka Brzobohatá, Mgr. Lucie 

Sojková 

 

Omluveni: 

Pavla Dudková 

 

Ostatní přítomní: 

Mgr.  Jílková Danuše – ředitelka ZŠ a MŠ Vikýřovice 

 

Program: 

1. Schválení programu 

2. Volba místopředsedy školské rady 

3. Schválení výroční zprávy školy 2018/2019 

4. Školní řád 

5. Schválení rozpočtu na rok 2020 

6. Přírodní učebna – změny v ŠVP 

7. Různé 

 

 

1. Schválení programu 

 

Na zasedání školské rady (dále jen ŠR) bylo přítomno 5 členů školské rady, paní Dudková byla 

omluvena. Školská rada tedy byla usnášeníschopná. Materiály na zasedání ŠR spolu s pozvánkou 

byly zaslány členům prostřednictvím e-mailu. 

 
Usnesení: 

ŠR schvaluje program zasedání konaného dne 15. 10. 2019. 

Hlasování: pro – 5  proti -  0  zdržel se -  0  

 

 

2. Volba místopředsedy školské rady 

 
Volba místopředsedy Školské rady  

  

Přítomní členové Školské rady navrhli a následně zvolili místopředsedkyní paní Kostkovou 

Dagmar. 

 

Hlasování o místopředsedovi Školské rady  

Hlasování: pro – 5  proti -  0  zdržel se -  0  

Místopředsedkyní Školské rady byla zvolena paní Kostková Dagmar 

 

 

3. Schválení výroční zprávy školy 2018/2019 

 

Paní ředitelka Mgr. Danuše Jílková seznámila ŠR s výroční zprávou školy za loňský školní rok. 

Členové Rady projednali, připomínkovali a doplnili Výroční zprávu školy pro školní rok 

2018/2019.  Následně byla zpráva přítomnými členy Školské rady jednohlasně schválena. 



 

 
Usnesení:  

Výroční zpráva školy pro školní rok 2018/2019 byla jednohlasně schválena. 

Hlasování: pro – 5  proti -  0  zdržel se -  0  

 

 

4.  Školní řád 

 

Paní ředitelka Jílková seznámila ŠR se školním řádem, který pro školní rok 2019/2020 zůstává 

stejný. 
 

Usnesení:  
Členové Rady berou na vědomí již schválený školní řád platný od 1. 9. 2018.  
Hlasování: pro – 5  proti -  0  zdržel se -  0 
 

5. Schválení rozpočtu na rok 2020 

 

Členové Rady byli seznámeni s návrhem rozpočtu na rok 2020: 

 

Plán na rok 2020 

ZŠ a MŠ – dokončení oprav z kontroly inspektorátu práce  

ZŠ – malování tříd v 1. patře 

- Výměna dveří v učebně č. 10 

- Opravy po revizi elektra 

- Boční branka na hřiště vedle školy 

- Výměna nábytku v místnosti pro školnici 

- Nákup várnic a termoportů 

 

MŠ – oprava závad po revizi plynu v obou MŠ 

- Opravy po revizi elektra v MŠ Zámecká 

- Oprava po revizi hromosvodu v MŠ Zámecká 

- Nákup várnic a termoportů 

 

Rozpočet 2019 

ZŠ a MŠ – navýšení provozních nákladů za obědy žáků a zaměstnanců 

- Provoz webových stránek 

- Navýšení odpisů 

- Oprava hlavních dveří v MŠ Zámecká  

- Malování 
 

Usnesení:  

Školská rada souhlasí s návrhem rozpočtu na rok 2020 a rozpočet byl jednohlasně schválen. 

- Hlasování: pro – 5  proti -  0  zdržel se -  0 

 

 

 

6. Přírodní učebna – změny v ŠVP 

Členové Rady byli seznámeni s návrhem na přírodní učebnu, která by se měla v letech 2020 nebo 

2021 postavit – žádost o dotaci. 

- Seznámení s environmentální výchovou na škole 

- Seznámení s projekty v této oblasti, které již ZŠ absolvovala 



 

- Seznámení s plánem využití přírodní učebny a začleněním do ŠVP 

- Do ŠVP může být využití  přírodní učebny začleněno až po postavení této učebny 
 

Usnesení:  

Školská rada souhlasí s návrhem na postavení přírodní učebny a po té začlenění do ŠVP „Škola pro 

všechny“. Projekt a návrh začlenění do ŠVP byl jednohlasně schválen. 

Hlasování: pro – 5  proti -  0  zdržel se -  0 

 

 

6. Různé 

 

Paní ředitelka seznámila ŠR s projektem rozšíření školy o dvě učebny (počítačová učebna, třída pro 

přírodní vědy). 

 

V bodu Různé byla ŠR seznámena dále s těmito informacemi: 

- s připravovanými akcemi  

- s počtem a prací asistentů 

- počtem žáků a dětí v ZŠ a MŠ Vikýřovice 

 

ŠR byla seznámena s čerpáním rozpočtu na rok 2019 a nečekanými výdaji: 

- navýšení odpisů 

- zvýšení  provozních nákladů za obědy od 1. 9. 2019 (bude se jednat o navýšení asi  

o 40 – 50 tis.  

- škola dostala výpověď k 31. 12. 2019 od mzdové účetní – nákup účetního programu 

- nákup přístrojů na měření CO2 

- webové stránky 

 

 

Zapsala Mgr. Ivana Ficková 

 

 

______________________________                                          ______________________________ 

           Dagmar Kostková,  v.r.                                     Mgr. Ivana Ficková,  v. r. 

      místopředsedkyně Školské rady                                 předsedkyně Školské rady 

 

 

 


